
زندگی در این بستر، معنای بهتری خواهد داشت.
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متن پرسش

سلام علیکم; استاد عزیز چند وقتی است مطالبي تحت عنوان افکار مثبت و قانون جذب در دنیای

مجازی نشر داده می شود و مطرح می کند اتفاقات ناگوار زندگی محصول منفی بافی های خود انسان

است و یا هر آرزويي که خدا در دل انسان قرار داده قطعا توانایی رسیدن به آن آرزو را هم داده. و به

طور کل خیلی از مسائل را به افکار و حس و حالات خود انسان ربط می دهد شما چقدر قبول دارید

این مطالب رو؟

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: این مطالب، مطالبی است که تحت تأثیر اندیشههای شوپنهاور گفته

میشود که معتقد است جهان چیزی جز افکار ما نیست و ما با افکار خود، جهان را میسازیم. در

حالیکه نمیتوان از این نکته غفلت کرد که نظام عالم توسط خدایی حکیم خلق شده و این عالم، قواعد

و سننی دارد که اگر ما آنها را رعایت کنیم، عالم بستر مناسبی برای زندگی و تعالی ما خواهد بود. آری!

یکی از آن قواعد و سنن، خوشبینی و امیدواری است که در بستر آن، زندگی معنای بهتری خواهد

هِ إِلاَّ الْقَوْمُ الْكَافِرُون» یعنی از رحمت أَسُ مِنْ رَوْحِ اللَّ َْ َداشت به همان معنایی که قرآن میفرماید: « لا

و گشایش حضرت حق مأیوس نیستند مگر گروه کافران. زندگی در این بستر، معنای بهتری خواهد

داشت. موفق باشید


